



اعلان تصحيحي من شركة الدرع العربي للتأمين بالتعاون بخصوص النتائج المالية الأولية الموحدة للفترة المنتهية في 31-03-2023 (ثلاثة أشهر)

Correction announcement from Arabian Shield Co. Ins. Co. In regards to its interim condensed consolidated financial results for the period ending on 31-03-2023 (Three Months)

البند element list	explanation	توضيح	البند element list
Date of Publishing the Previous Announcement Sought to be Corrected on Tadawul' s Website	Correction announcement from Arabian Shield Co. Ins. Co. In regards to its interim condensed consolidated financial results for the period ending on 31-03-2023 (Three Months)	اعلان تصحيحي من شركة الدرع العربي للتأمين بالتعاون بخصوص النتائج المالية الأولية الموحدة للفترة المنتهية في 31-03-2023 (ثلاثة أشهر)	تاريخ الاعلان المنشور مسبقاً على موقع السوق المالية السعودية (تداول) المراد تصحيحه
Hyperlink to the Previous Announcement	<a href="#">Here</a>	<a href="#">Here</a>	رابط الإعلان السابق على موقع تداول السعودية
Incorrect statements in the previous announcement	- Element Net Profit (Loss) before Zakat for the Current Quarter 6,826 compare to Similar Quarter For Previous Year 21,528. - Element Total Comprehensive Income For the current, Quarter 5,571 compare to Similar Quarter For Previous Year 21,456. - Element Profit (Loss) per Share for the Current Quarter 0.03 compare to Similar Quarter For Previous Year 0.41	- بند صافي الربح (الخسارة) قبل الزكاة للربع الحالي 6,826 مقارنة بالربع المماثل من العام السابق 21,528. - بند إجمالي الدخل الشامل للربع الحالي 5,571 مقارنة بالربع المماثل من العام السابق 21,456. - بند ربحية (خسارة) السهم للربع الحالي 0.03 مقارنة بالربع المماثل من العام السابق 0.41	البيان الخاطئ في الاعلان السابق
Correct Statement	The corrected discloser as follows: - Element Net Profit (Loss) before Zakat for the Current Quarter 6,826 compare to Similar Quarter For Previous Year -21,528 - Element Total Comprehensive Income For the current, Quarter 5,571 compare to Similar Quarter For Previous Year -21,456. - Element Profit (Loss) per Share for the Current Quarter 0.03 compare to Similar Quarter For Previous Year -0.41	والصحيح: - بند صافي الربح (الخسارة) قبل الزكاة للربع الحالي 6,826 مقارنة بالربع المماثل من العام السابق -21,528 - بند إجمالي الدخل الشامل للربع الحالي 5,571 مقارنة بالربع المماثل من العام السابق -21,456. - بند ربحية (خسارة) السهم للربع الحالي 0.03 مقارنة بالربع المماثل من العام السابق -0.41	تصحيح الخطأ